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Faculty position at Institute of Plant Biology, National Taiwan University 

 

POSITION: Institute of Plant Biology (http://plantbio.lifescience.ntu.edu.tw), 

National Taiwan University, invites applications for one faculty position in Plant 

Biology at the assistant professor or higher level. Areas of interest include, but are not 

limited to Plant Physiology, Plant Molecular Biology, Plant-Microbe Interactions, 

Genomics, Proteomics, and Metabolomics. The successful candidate is expected to 

develop a strong research program in plant biology and involved in teaching 

undergraduate- and graduate-level courses in English. 

 

QUALIFICATIONS: Applicants should have a Ph.D. degree in Plant Biology or 

related disciplines with postdoctoral experience. Well-qualified applicants are 

expected to have a demonstrated record of publication excellence. 

 

ANTICIPATED START DATE: February 1st, 2024 

 

APPLICATIONS: Please submit a single PDF file with the following information: a 

cover letter, curriculum vitae, a list of representative publications, a research 

statement and a teaching plan. Three letters of recommendation should be submitted 

separately by referees. Please send all application materials by email to:  

Director Chiu-Ping Cheng 

Email: ntuplant@ntu.edu.tw 

Institute of Plant Biology, National Taiwan University 

Taipei 10617, Taiwan 

 

DEADLINE FOR APPLICATION: July 10th, 2023 
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國立臺灣大學植物科學研究所誠徵助理教授以上職缺 

 

應聘內容：國立臺灣大學植物科學研究所誠徵專任助理教授職級及以上之教師

一位，徵聘教師之研究專長為植物生理學、植物分子生物學、植物與微生物交

互作用、基因體學、蛋白質體學或代謝體學等領域。 

應聘者需具備傑出之植物科學研究能力，並能夠以英語教授學士班及研究所之

植物學相關課程。 

 

應聘資格：具植物科學及相關學門博士學位，並有博士後研究員之經驗，同時

應有傑出論文發表。 

 

起聘日期：2024 年 2 月 1 日 

 

應徵方式：請應徵者備妥 1 份 PDF 電子檔，內容需包括：應徵信函、履歷

表、著作列表、研究計畫、教案計畫，並提供三封推薦信函。 

申請文件請寄至本所信箱 ntuplant@ntu.edu.tw，唯推薦信函請推薦人直接以電

子郵件在截止日前寄達。 

 

收件人： 

國立臺灣大學植物科學研究所 

所長 鄭秋萍博士 

電子郵件 ntuplant@ntu.edu.tw 

 

申請期限：2023 年 7 月 10 日 
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